

PROVINCE OF QUEBEC
BRISTOL MUNICIPALITY

PUBLIC NOTICE

FIRST DRAFT PROJECT ADOPTED IN VIRTUE OF
BY-LAW # 305 (SCAOPI) RELATING TO THE BUILDING
LOCATED AT 3 WHARF ROAD

Public Notice is hereby given as follows:

1. At the Council Meeting held on November 2nd, 2020, Council **adopted the first draft of Specific Project # 305-04-20** relative to the Specific Construction, Alteration or Occupancy Proposal for an Immoveable (SCAOPI);
2. This specific project aims to:
 - a. **Authorize a Class P use for a specific project (public infrastructure) related to the installation of a commercial communication tower in Zone AG-116**, with the objective to offer improved internet service in the region.
3. This specific project contains provisions which may require referendum approval.
4. The specific project and site plan can be consulted at the municipal office, located at 32 Aylmer Road, Bristol, during regular office hours.
5. **A public consultation will be held in the Municipal Council Chambers on Tuesday November 24th, 2020 at 6:00 p.m. for any interested persons.**

CERTIFICATE OF PUBLICATION

I, Christina Peck, Director General of the Municipality of Bristol, certify under my oath of office, that I have published the public notice hereunto annexed by posting one copy to each of the two locations designated by Council on November 11th, 2020 between 4:00 p.m. and 5:00 p.m.

In testimony whereof, I give this certificate this November 11th, 2020.



Signature / Director General

PROVINCE DE QUÉBEC
MUNICIPALITÉ DE BRISTOL

AVIS PUBLIC

**PREMIER PROJET DE RÉOLUTION ADOPTÉ EN VERTU DU
RÈGLEMENT 305 (PPCMOI) RELATIF À L'IMMEUBLE SITUÉ
AU 3 CHEMIN WHARF**

Un avis public est donné par la présente comme suit:

1. Qu'à la séance du 2 novembre 2020, le conseil a **adopté le premier projet du projet particulier # 305-04-20** relatif aux projets particuliers de construction, de modification ou d'occupation d'un immeuble (PPCMOI);
2. Que ce projet de résolution vise à :
 - a. **Autoriser un usage de classe P pour un projet particulier (infrastructure public) pour l'installation d'une tour de communication en zone AG-116** et ceci afin de mieux desservir le service d'Internet dans la région.
3. Que le projet de résolution contient des dispositions susceptibles d'approbation référendaire.
4. Le projet de résolution et le plan d'implantation visé par ce projet peuvent être consultés à la réception du bureau municipal, 32 chemin d'Aylmer, Bristol, aux heures régulières de bureau.
5. **Une consultation publique se tiendra le mardi 24 novembre à 18h00. Toutes personnes intéressées qui désirent y assister doivent se présenter à la salle de Conseil situé au 32 chemin Aylmer, Bristol.**

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je, Christina Peck, Directrice générale de la municipalité de Bristol, certifie sous mon serment d'office, avoir publié l'avis public ci-dessus le 11 novembre 2020 entre 16h00 et 17h00, en affichant une copie à chacun des deux endroits désignés par le Conseil.

En foi de quoi, je donne ce certificat ce 11 novembre 2020.



Signature / Directrice générale